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Skolebestyrelsesmøde 7. februar 2024 Kl. 17.00 – 19.00 

Lærerværelset på Sjællandsgade  
Dagsorden  

  

Afbud fra Lennette, Camilla, Rasmus, Mette og elevrådet 

0.   Fastansættelse af Emil Lambæk    
 Emil blev fastansat 

1.   Godkendelse af referat fra sidst    
Godkendt 

2.   Nyt fra ledelsen  Lone orienterede om ”Koordineringsmøder” der 
afholdes månedligt med deltagelse af bl.a. PPR, 
ressourcepersoner fra skolen, skolens ledelse m.fl.  På 
de seneste møder har man drøftet overgangen fra 
mellemtrin til udskoling og mulige tiltag for at gøre 
overgangen bedre 
I uge 6 var der faguge, hvor der blev arbejdet med 
mange forskellige temaer på alle årgange 
Der har været foretaget en ”skolevejsundersøgelse” 
som peger på en række uhensigtsmæssige forhold. Det 
forventes at forholdene forbedres når den nye skole 
tages i brug. 

3.   Nyt fra formanden   Intet nyt 

4.   Nyt fra elevrådet   Afbud fra elevrådet 

5.   Nyt fra udskolingen   Leif orienterede om elevtal fra 5.-9. årg. samt om 
forskellige temaer som karakteriserer hver årgang 

6.   Revidering af principper:  
Princip vedr. deltagelse i 
ansættelsessamtaler  
Princip vedr. deltagelse i skole- 
/hjemsamtaler og forældremøder på 
Herningsholmskolen (distriktsskolen)  
Begge principper er på grundet særskilt 
forespørgsel fra leder af udskolingen  
  
Princip for klassedannelse – det tidligere 
Princip for elevernes placering i 
klasserne. På fra seneste møde, fordi 
der skal drøftes klassedannelse efter 6. 
klasse.  

Princip for deltagelse i ansættelsessamtaler godkendt 
uden ændringer 
Princip vedr. deltagelse i ……:  

- Fremover deltager primærpædagogen kun i 
skole-hjemsamtaler fra 0.-2. klasse 

- Pædagoger deltager ikke længere på 
forældremøder 

- I forhold til afvikling af skole-hjemsamtaler 
tilføjes at der fremover skal være mulighed for 
at komme til samtale frem til kl. 17 

 
Princip for klassedannelse udsat til næste møde 

7.   Sprogbrug som tema  
- Videre drøftelse omkring, hvordan vi 
som skolebestyrelse kan bakke op om 
arbejdet med et bedre sprog blandt 
børnene i skolen  

Punktet blev drøftet. 
Der er fokus på sprog og sprogbrug på trivselsdagen 
den 1. marts. Lone orienterer skolens fokus i det 
næste kvartalsbrev 

     



8.   Ansøgning om afkortning af skoletid   Vi fortsætter med samme timetal som i dette 
skoleår 

9.   Valg til skolebestyrelsen  
Input til Bentes valgtale til Musikcafe  

Bente fik forskellige input 

10.   Eventuelt   Der holdes et ekstra møde mandag d. 18.3. kl. 18 
hvor der udarbejdes et høringssvar omkring 
tildelingsmodellen 
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